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§ 1 
Sammanträdets öppnande och godkännande av  
föredragningslista 

Ordförande Karin Ernlund öppnade sammanträdet. 
Föredragningslistan godkändes. 
 

§ 2 
Val av protokolljusterare och tid för justering av protokollet 

Ordförande Karin Ernlund, vice ordförande Mathias Holmlund, 
och ledamot Mikael Nilsson och tjänstgörande ersättare Linnéa 
Stigsäter, fick i uppdrag att justera dagens protokoll.  
Protokollet ska justeras måndag 29 mars 2021. 
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§ 3  
Årsredovisning 2020 
Dnr 2021/18 

Styrelsens beslut 
1. Styrelsen beslutade att godkänna årsredovisningen för 

2020 med 2 redaktionella justeringar.  
2. Styrelsen beslutade att sända ut årsredovisningen till 

förbundets medlemmar. 
3. Styrelsen beslutade att justera paragrafen omedelbart.  

 
Ärendet 
Femte verksamhetsåret har präglats av en fortsatt stark utveckling 
och förbundet har finansierat 11 individinriktade insatser för 950 
deltagare. En av insatserna, Rätt stöd för mig! har startat upp sin 
genomförandefas och tre insatser har avslutats: AMA - aktiviteter 
mot arbete, SIP-samordnare och MIA-projektet. Slutrapporterna är 
publicerade på förbundets hemsida.  
 
Förbundet har dessutom lanserat en ny hemsida och arbetat med 
ett antal strukturella insatser. För den prioriterade målgruppen 
sjukskrivna har arbetet med att synliggöra samverkansstrukturerna 
för personer som saknar sjukpenninggrundande inkomster fortsatt 
genom Rehabiliteringsbanan. Förbundet har genomfört möten med 
de lokala samverkansgrupper (LSG) och identifierat behov och 
områden där samverkan behöver stärkas. Förbundet har även 
uppdaterad interna dokument, såsom GDPR, internkontrollplan 
och systematiskt arbetsmiljöarbete. 
Förbundet hade under 2020 verksamhetskostnader som uppgick 
till 35,4 mnkr och intäkter på 39,1 mnkr, varav 32 mnkr i medlems-
bidrag, 3,7 mnkr medel från Europeiska Socialfonden och 3,4 mnkr 
i övriga intäkter och fakturerade kostnader. Vid ingången av året 
hade förbundet ett eget kapital på 3,9 mnkr och vid utgången av 
året ett eget kapital om totalt 7,2 mnkr. 

Ärendet har redovisats i ett tjänsteutlåtande daterat 210315. 
 
Beslutsgång 
Ordförande Karin Ernlund föreslog, med instämmande från  
samtliga ledamöter, att styrelsen skulle besluta enligt utskickat  
förslag till beslut med de 2 redaktionella justeringar som genomförts 
inför sammanträdet och presenterats här, samt att paragrafen  
omedelbart justeras.  
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§ 4  
Ansökan om individinriktad insats Integrering av IPS i  
psykosvården 
Dnr 2018/107 

Styrelsens beslut 
1. Styrelsen beslutade att fortsätta finansiera den individ 

inriktade insatsen Integrering av IPS i psykosvården  
under perioden 2022-03-01 - 2022-12-31.  

2. Styrelsen beslutade att avsätta medel till insatsen för år 
2022 med 3 096 tkr. 
 

Ärendet 
Arbetsmarknadsförvaltningen (AMF) har inkommit med en ansö-
kan om förlängning för insatsen Integrering av IPS i psykosvården. 
Ansökan görs tillsammans med Försäkringskassan, Arbetsför-
medlingen, Socialförvaltningen och Region Stockholm genom 
Norra Stockholms psykiatri och Psykiatri Södra Stockholm.  
 
Insatsen pågår sedan 2019-04-01 och erbjuder stöd för patienter 
på fem psykosmottagningar inom Stockholms stad.  
IPS-metoden är en evidensbaserad metod för att stödja deltagaren 
att finna, få och behålla en anställning inom den reguljära arbets-
marknaden. Projektet söker fortsatt finansiering för att kunna fort-
sätta arbeta med implementering av insatsen med mål att skriva 
samarbetsavtal mellan de deltagande parterna.  
 
Ärendet har redovisats i ett tjänsteutlåtande daterat 210315. 
 
Kristina Videla, projektledare för insatsen Integrering av IPS i 
psykosvården föredrog ärendet men avvek därefter från mötet 
innan beslutet fattades. Presentationen sändes ut till styrelsen. 
 
Beslutsgång 
Ordförande Karin Ernlund föreslog, med instämmande från  
samtliga ledamöter, att styrelsen skulle besluta enligt utskickat  
förslag till beslut. 
 
Mathias Holmlund, Försäkringskassan, meddelade att han är  
jävig gällande ärendet och medverkade inte i beslutet genom 
att stänga av bild och ljud. 
 
Magnus Engberg, Försäkringskassan, ej närvarande, hade inför 
sammanträdet meddelat att Försäkringskassan ställer sig 
bakom att besluta enligt förbundets förslag till beslut.   
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§ 5  
Kommunikationsplan 2021 
Dnr 2021/19 

Styrelsens beslut 
Styrelsen beslutade att fastställa kommunikationsplan 2021. 

 
Ärendet 
Förbundet har haft en kommunikationsplan för verksamhetsåren 
2018 till och med 2020. Under dessa år har förbundet fortsatt att 
öka kunskapen om vad finansiell samordning innebär, vad  
samordningsförbundets uppdrag är och vad förbundet kan bistå 
med. Den uppdaterade kommunikationsplanen syftar till fortsatt  
arbete för att öka kunskapen om förbundets och dess verksamhet.  
 
Förbundet sprider information genom nyhetsbrev, hemsidan,  
anordnar mötesforum och medverkar i möten som parterna  
anordnar och som ger möjlighet att föra en dialog om förbundets 
verksamhet. Förbundet har en kommunikatör som arbetar på 
halvtid för att utveckla kommunikationsarbetet tillsammans med 
kanslipersonal och medlemmarna. Ett uppdaterat förslag till  
kommunikationsplan har nu tagits fram för ett godkännande och 
beslut i styrelsen. 
 
Ärendet har redovisats i ett tjänsteutlåtande daterat 210315. 
 
Beslutsgång 
Ordförande Karin Ernlund föreslog, med instämmande från  
samtliga ledamöter, att styrelsen skulle besluta enligt utskickat  
förslag till beslut. 
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§ 6 
Samordnat stöd informerar om insatsen  
 
Cecilia Eriksson, biträdande rektor Alternativ SFI, informerade om 
Samordnat stöd- ett Finsamprojektet på skolan Alternativ SFI.  
 
Presentationen inleddes med en genomgång av projektet,  
målgruppen och dagsläget gällande skolan och finansieringen av  
tjänsterna inom projektet. Presentationen lyfte även tillvägagångs- 
sättet och resultatet av den utvärdering som utfördes under 2020,  
vilken syftade till att granska projektet samordnat stöd.  
Vidare belyste presentationen syftet med samordnat stöd,  
utgångsläget i verksamheten och framgångsfaktorer för att nå mål 
med det samordnade stödet. Slutsatsen är att det samordnade stödet 
har uppfyllt syftet i sin helhet.  
 
Presentationen sändes ut till styrelsen.  
 
Mathias Holmlund frågade hur långt man har kommit med implemen-
teringen och vilka signaler man har fått från aktörerna. 
 
Cecilia svarar att Arbetsmarknadsförvaltningen har gett klartecken på  
att fortsättningsvis finansiera en tjänst. Dock ser Cecilia att det är två 
samordnare, då de goda resultat främst kommer från att de finns  
personer som hinner bygga nätverk och skapa goda kontakter, vilket är 
ett stort område att hinna med för endast en tjänst.  
 
§ 7 
ESF-förstudien Parallella spår och BIP-studien 
 
Karin Jacobsen, utredare Samordningsförbundet, informerade om 
ESF-förstudien Parallella spår.  
 
Presentationen lyfte förstudiens förväntade effekt, målgrupp samt akti-
viteter för att nå dit.  Karin informerade även styrelsen om BIP-studien. 
BIP (Beskæftigelses Indikator Projektet) är den hittills mest omfat-
tande vetenskapliga progressionsmätningsstudie som undersökt vilka 
åtgärder som faktiskt gör att utsatta individer kommer i arbete. Den är 
genomförd av Aarhus universitet och Væksthusets forskningscenter i 
Köpenhamn. Studien har identifierat elva indikatorer som har valide-
rats för att progression på dessa innebär att jobbsannolikheten ökar. 
Indikatorer som i särskilt hög grad kan förutsäga om individer börjar 
söka jobb och om de får en anställning. 
 
Presentationen sändes ut till styrelsen.  
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§ 8 
Slutrapport för Yalla  
Dnr 2019/80 
 
För kännedom finns slutrapporten tillgänglig för styrelsen och  
rapporten läggs till handlingarna.  
 
§ 9 
ESF-projektet Rätt stöd för mig! och delprojektet ProLog  
 
Annika Angerfelt, förbundschef, informerade om det förändrade läget 
gällande ESF-projektet Rätt stöd för mig! och delprojektet ProLog. 
 
I ESF-projektet Rätt stöd för mig! ingår delprojekten Bron, DEV och 
ProLog och för dessa delprojekt finns en gemensam styrgrupp. Vid 
styrgruppens uppföljningar har man märkt att de 3 delprojekten är i 
väldigt olika faser vilket innebär att de måste särskilja granskningen.   
 
Särskilt ProLog sticker ut då de bland annat saknar en aktivitetsplan 
för att nå sitt mål och stöd för att sköta administrativa åtaganden 
som delprojekt i ESF-projektet Rätt stöd för mig!  
 
Förbundet har fört flera uppföljningsmöten med ProLog för att styra 
upp projektet, till exempel med att hjälpa till med administrationen, 
men det är svårjobbat, på grund av bland annat rådande pandemi 
men även på grund av andra faktorer. 
Förbundschefen har fattat ett beslut att Affektiva mottagningen  
Globen inte längre kan vara projektägare för ProLog utan föreslår 
att Arbetsmarknadsförvaltningen (AMF) ska ta över projektägar-
skapet. En dialog kring detta förs med AMF då det inte enbart är att 
flytta över ägarskapet utan det handlar även om en viss finansiering 
och personalfrågor som måste lösas ut.  
 
Mathias Holmlund poängterade att det dels finns en redovisnings- 
skyldighet samt en uppföljningsskyldighet. Både som finansiär och 
som projektägare, vilket är viktigt att tänka på inför framtida projekt.  
 
Karin Erlund poängterade vikten av att en dialog förs även med regionen.  
 
Helena Haapala framförde att förbundet har uppmärksammat vikten 
av att man har en processledare, vilket har saknats i detta projekt.  
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§ 10 
Beviljad ansvarsfrihet för styrelsen 2019 från  
Arbetsförmedlingen 
Dnr 2021/16 
 
Ordförande Karin Ernlund informerar att Arbetsförmedlingen har  
beviljat styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2019.  
 
§ 11 
Beviljad ansvarsfrihet för styrelsen 2019 från  
Stockholms stad 
Dnr 2021/2 
 
Ordförande Karin Ernlund informerar att Stockholms stad har  
beviljat styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2019.  
 
§ 12 
Rullista pågående projekt  
 
Annika Angerfelt, förbundschef, informerade att förbundet planerar att 
ta fram en rullista för pågående projekt för att lättare få en överskådlig 
syn kring vilka projekt som är igång och bjuda in projektledare som 
får berätta hur projekten framskrider. Utifrån rullistan är planen att 
framöver kontinuerligt informera styrelsen om projektens status m. m.  
 
§ 13 
Anmälan av delegationsbeslut  
 
Nedan beslut fattat enligt delegation anmäldes till styrelsen  
och lades till handlingarna. 
 
- Direktupphandling handledning konflikthantering MIA Vidare 
Dnr 2020/77 
 
- Anställningsavtal 6 månader förlängt t o m 2021-09-13  
administratör/utredare ESF-projekt Rätt stöd för mig! 
Dnr 2020/51 
 
- Inköp soundbar till konferensutrustning Presentationsdata 13 995 kr 
Dnr 2021/22 
 
- Kompetensutveckling  i MSExcel,  för kansliet och projektmedar- 
betare i Rätt stöd för mig! ca 30 000 kr för två-dagars utbildning 
Dnr 2021/20 
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§ 14  
Styrelsens frågor 
 
• Mathias Holmlund ställde frågan om förbundet är/kommer 

att vara delaktiga i fas 3 av förstudien av projektet RISE.  
 
Annika Angerfelt svarade att det i dagsläget inte finns något 
beslut om huruvida förbundet ska ingå i projektets 3e fas. 
Men då förbundet är med i fas 2 förs det en dialog kring fas 
3 och det är något som kommer att lyftas under våren.   
 

• Annika Angerfelt tipsade om ett webbinarium, den 26 mars, 
8:30 - 10:00 som handlar om FINSAM-team, Aktivitetsplat-
sen och arbetsträning samt om BIP-studien. Åtkomst sker 
via förbundets hemsida och ingen föranmälan krävs.  

 
• Linnéa Stigsäter informerade att Arbetsförmedlingen har 

fått ett tydligt uppdrag att samverka med kommunerna och 
har därför startat en särskild telefonlinje riktad till kommu-
ner. 

 
• Mathias Holmlund framförde en önskan om information i form 

av en särskild dragning gällande Arbetsförmedlingens omor-
ganisation, förslagsvis av Luis Alberto Gomez och  
Linnéa Stigsäter på något av de kommande sammanträdena.   

 
 
Ordförande Karin Ernlund tackade och avslutade sammanträdet.   
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